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Kwaliteitsimpuls centrummarkt 

Door de raad is in 2012 een motie aangenomen over de revitalisering van de 

centrummarkt. Beoogd effect is een centrummarkt die vitaal en aantrekkelijk is 

en actief samenwerkt met de betrokken partners in de binnenstad. Naar 

aanleiding van een ingediende motie is de werkgroep ingesteld. De werkgroep 

heeft kritisch gekeken naar de indeling van de markt en daaruit is een nieuwe 

indeling voortgekomen. Met het oog op een aantrekkelijke markt met een grote 

diversiteit heeft de werkgroep een brancheringsvoorstel vastgesteld. De raad 

wordt gevraagd kennis te nemen van het doorlopen proces en de nieuwe 

marktverordening vast te stellen.  

Nagenoeg alle woordvoerders van de fracties maken een opmerking over de 

lange doorlooptijd. Waarom heeft het allemaal zo lang geduurd? Daarnaast is 

met het er over eens dat een aantrekkelijke vitale markt goed is voor Zwolle. 

Maar door onder meer door het veranderend consumenten gedrag heeft de 

markt het Zwaar. Het is goed dat in samenspraak met de marktkooplieden 

gewerkt wordt aan oplossingen. Enkele fracties kunnen in het voorstel lastig 

terug vinden wat het verschil is tussen de huidige situatie en de toekomstige 

opzet en werkwijze. De nieuwe verordening zit bij de stukken, maar wat is er 

veranderd ten opzichte van de oude verordening? Ook is de rol van de 

markcommissie niet helemaal duidelijk. Wethouder De Heer zegt dat we wel 

eens onderschatten hoeveel tijd het kost om veranderingen te bewerkstelligen. 

Er moet rekening worden gehouden met tradities en gevestigde belangen. We 

werken nu volgens de nieuwe procedure en het functioneert al beter De 

marktcommissie geeft advies, het college besluit. De wethouder zegt toe dat hij 

het uitvoeringsbesluit dat op basis van de nieuwe verordening is opgesteld ter 

kennisname naar de raad zal sturen.  

De voorzitter concludeert dat de standpunten voldoende zijn uitgewisseld en dat 

het voorstel kan worden doorgeleid naar de Besluitvormingsronde van 7 

september 2015. 


